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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére
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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani a Dr. Fellegi Tamás, nemzeti fejlesztés i
miniszterhez

„Mi az oka a kifizetések késésének az uniós fejlesztési források esetében? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország számára a gazdasági válságban rendkívüli fontossággal bíró uniós fejlesztési forráso k
felhasználásának alapvető sikere többek között az intézményrendszer működésében rejlik . A hatékony
felhasználás el őfeltétele egy megfelelő létszámú és működőképes intézményrendszer megléte . A
gazdasági növekedés korábban várt elmaradása rávilágít az intézményrendszer hiányosságaira is .

Ezt a szempontot kiegészíti a fejlesztési források kifizetésének pontossága, amelyet a 2007-201 3
programozási időszakban az Európai Regionális Fejlesztési Alapból, az Európai Szociális Alapból és a
Kohéziós Alapból származó támogatások felhasználásának rendjér ő l szóló, 4/2011 . (I. 28.) Korm.
rendelet pontosan szabályoz . Sajtóinformációk szerint azonban, az EU-s források magyarország i
kifizetései nagyon lelassultak, az idén született gyorsításról szóló kormányhatározat ellenére . Úgy
tűnik, a kormány eredeti szándéka visszájára fordult, és a rendszer szétes őben van. Több pályázatíró
véleménye szerint nem lett hatékonyabb a rendszer, az pályázatokkal kapcsolatos ügyintézés nem
gyorsabb, hanem lassabb lett . Egyes vélemények szerint a legegyszerűbb szerződésmódosítás is fél
évet vesz igénybe. Mindezek mellett jellemző , hogy a határidőket a pályázókkal nagyon szigorúan
betartatják, azonban a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség, illetve az alá tartozó közreműködő szervezetek
nem tartják be a rájuk vonatkozó elő írásokat.

Annak érdekében, hogy Magyarország valóban haszonélvez ője lehessen az Európai Unió által nyújtott
felzárkózási esélynek, kérném a következő kérdéseim megválaszolását :

1. Mi az oka a kifizetések késésének az uniós fejlesztési források esetében ?
2. Tartják-e a vonatkozó határidőket a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség, illetve az alá

közreműködő szervezetek munkatársai ?
3. Megfelelő létszámban dolgoznak-e a Nemzeti Fejlesztési Ügynökségben, illetve az alá tartoz ó

közreműködő szervezetekben ahhoz, hogy a 4/2011 . (I . 28 .) Korm. rendelet által megszabott
határidőket tartani tudják?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 26 .
Szabó I e

országgy ű lési képviselő
MSZP
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